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V polovině července se jednu páteč-
ní noc nad Horáckým zimním stadio-
nem rozzářila obloha. Několikami-
nutovým ohňostrojem se zde s halou, 
která co nevidět „půjde k zemi“, roz-
loučili fanoušci hokejové Dukly Jih-
lava.

Fanoušci na počest klubu 
odpálili ohňostroj i světlice

„TADY jsme nechali svůj hlas znít,“ hlásá nápis na vlajce fanoušků Dukly Jihlava, kteří se se zimním stadionem rozloučili po 
svém.  Foto: archiv fanoušků HCDJ

Parkování na třídě 
Legionářů

Nový systém parkování spuštěný v 
centru Jihlavy od letošního května stá-
le budí u části občanů krajského měs-
ta emoce. Naposledy vznikla petice k 
parkování na třídě Legionářů. Peti-
ce již byla uzavřena a podepsalo ji 57 
osob. „V ulici třída Legionářů jsou mod-
ré zóny na obou stranách, avšak stát jako 
rezident smíte jen a pouze na jedné jedi-
né straně, která je nonstop plná,“ uved-
la mimo jiné iniciátorka petice Lucie 
Křivohlavá. Petice požaduje zpřístup-
nění obou stran pro rezidenty, včet-
ně zachování možnosti parkování pro 
ostatní osoby za poplatek.  -pab-

„Stadion, kde se psala historie čes-
koslovenského a českého hokeje, a kde 
hrál dlouhých 67 let náš klub, si prostě 
zaslouží důstojné rozloučení před jeho 
zbouráním,“ řekl jeden z aktérů akce.

Spolu s několika dalšími skalními 
fanoušky dokonce po setmění nená-
padně vstoupili přímo do vnitřních 
prostor stadionu, kde na počest klu-
bu zapálili světlice.

„Když se naplnila alespoň půl-
ka kapacity haly, dala se především 
díky tribunám na stání, kotli i akus-
tice vytvořit nezapomenutelná atmo-
sféra. Za zmínku rozhodně stojí i sek-
tor hostujících fanoušků, který byl top 
v českých luzích a hájích,“ vzpomíná 
fanoušek na zápasy žlutočerveného 
týmu. 

Organizátoři této své neoficiál-
ní „rozlučky“ také dodávají, že roky 
nikdo nezastaví a pro budoucnost 
Jihlavy je nová aréna potřeba. Záro-
veň jsou však přesvědčeni o tom, že 
kvalita atmosféry půjde dolů.

„Tak tomu prostě je a bylo všude, kde 
se multifunkční arény postavily. Sedící 
diváci s plácačkami a hlasitou hudbou 
řvoucích z repráků atmosféře nepo-
můžou,“ vysvětluje příznivec klubu, 

který spolu s ostatními zúčastněný-
mi svůj klub jezdí podporovat i nyní, 
v době, kdy Dukla hraje i „domácí“ 
zápasy mimo město. 

„Děláme, co můžeme. Jezdíme fandit 
svému klubu, a to je pořád nejvíc. Není 
nás moc, ale jsme, i když práce je koli-
krát proti nám,“ říká fanoušek a níz-
kou účast na zápasech venku vysvět-
luje tím, že lidé jsou náročnější a 
vybírají si nejen to, kam vyrazí, ale 
také postrádají vítězství v zápasech.  

Dle slov těchto skalních přízniv-
ců jihlavského týmu je ale pro klub 
důležité, pokud chce dlouhodobě 
hrát nejvyšší soutěž, aby měl dosta-
tečné a hlavně důstojné zázemí. 

„Náš klub nečeká jednoduchá doba. 
Už minulá sezóna toho byla důkazem. 

Končí tak jedna éra Dukly Jihlava. 
Rozloučili jsme se s Horáckým zimním 
stadionem, kde se slavilo 12 titulů mis-
trů Československa, kde proháněli sou-
peře ti nejlepší, kam nás poprvé dovedli 
naši dědové a otcové a scházeli jsme se 
zde až do posledního rozsvícení. Díky 
za to všechno. Bylo to bájo,“ říká na 
závěr jeden z iniciátorů rozlučkové-
ho „večírku“ v prostorách i na střeše 
Horáckého zimního stadionu. -vd-

V pátek 28. července v 11 hodin a 
deset minut bourací bagr s nůžkami 
„sáhl“ do hliníkové prosklené štítové 
stěny a symbolicky tak začal s demo-
licí letitého zimního stadionu. 

Přítomni malé slavnosti byli politi-
ci, bývalí hokejisté i fanoušci hokeje. 
Zazněly projevy a poděkování všem, 
kteří se zasloužili, že úmysl výstavby 
nové haly se dočkal po všech peri-
petiích včetně shánění peněz až do 
bodu, kdy už bude záležet především 
na stavební firmě, jak to zvládne. Jest-
li vše půjde dobře, bude za 26 měsí-
ců na stejném místě stát nová multi-
funkční aréna. 

Nyní jsou ale na pořadu bourací 
práce. „Jako první bude zbourána štíto-
vá hliníková prosklená stěna ze Smeta-
nových sadů,“ vysvětlil JN Petr Kráč-
mar, stavbyvedoucí firmy Gemo, 

Demolicí zimáku začala stavba arény
která celou stavbu realizuje. „Pak 
bude následovat demolice střešní kon-
strukce, aby bylo zabráněno pádům. 
Potom okolní tribuny betonové a štíto-
vé stěny.“

Demolice zimáku za pomocí těžké 
techniky provádí jako subdodáv-
ku pardubická firma Trepart. Podle 
Kráčmara bude na ploše až pět bou-
racích strojů. 

„Jeden velký bagr a pak na celou plo-
chu až pět bagrů, každý má svoji funk-
ci - bourat tribuny, stříhat…,“ dodává 
Kráčmar. Počet lidí však na demolici 
příliš vysoký nebude. Kolem patnácti 
lidí včetně osádek strojů. 

Demolice je naplánovaná na čty-
ři měsíce. Ale už během ní bude sta-
vební firma zajišťovat kupříkladu sta-
vební jámu. Ta má být v nejhlubším 
místě hluboká až sedm metrů.  -pk-SYMBOLICKÉ zahájení  demolice. Naplno začala 1. srpna.  Foto: Petr Klukan 

Zemřela legenda, 
trenér Neveselý

 

Nové arény se nedočkala. Ve věku 
87 let zemřela hokejová legenda tre-
nér Stanislav Neveselý, člen Síně slá-
vy Českého hokeje. Jihlavské Dukle 
pomohl k 11 titulům.  -red-


